
                                                     Parkinson Café Maastricht 

Bijeenkomst op 17 januari 2023. 

Vandaag komt het Parkinson Café voor de eerste keer bijeen in 2023. 

Lindsey heeft deze keer de leiding. Zij begon met een welkom aan alle gasten en verzocht hen om 

een korte introductie waarin ieder zich even voorstelt en iets vertelt over zijn of haar ervaring met de 

ziekte van Parkinson. Om de beurt vertelden de gasten over hun eigen specifieke situatie. Die 

verschilt van patiënt tot patiënt. Vooral de medicatie en de beschikbaarheid ervan blijkt bij de 

meesten voor een van de grootste problemen te zorgen. Sommige medicijnen zijn niet altijd 

leverbaar.  Dan moet de arts een ander medicijn voorschrijven. Deze alternatieven zullen dan ook 

weer andere bijwerkingen hebben. Het kan een tijd duren voordat de nieuwe medicatie goed 

ingeregeld is. Bijna iedereen gebruikt een andere mix van medicijnen. De aanbevelingen die daarbij 

gelden worden zoveel mogelijk nageleefd maar ieder doet dit op zijn eigen specifieke manier. Er 

moet dus af en toe geïmproviseerd worden voordat de second best medicatie goed werkt.   

Naast medicatie werd ook kort over het onderzoek naar de oorzaak van de ziekte van P. gesproken. 

De aanwezigen verwachten geen snelle veranderingen van de kennis op dat gebied.  

Na een uur wordt de discussie wat minder. 

Volgens Lindsey is het tijd voor bubbels en 

echte Maastrichtse nonnevotten. De 

(alcohol vrije) champagne smaakte goed en 

daar mee werd het nieuwe jaar goed 

begonnen.   

Vervolgens toont Ester een voorlopig 

schema en de diverse onderwerpen voor 

dit jaar. 

Als de gasten naar hun oordeel en 

commentaar wordt gevraagd blijkt dat het 

programma van deze middag goed is 

bevallen. Vooral het contact met 

lotgenoten wordt erg gewaardeerd.  

Dat zullen we zeker doen ! 

Wim 

 

 

  

 

 


